



PROTOKOLL STYRELSEMÖTE
Golden retrieverklubben Östergötland/Sörmland
Datum 2016-06-15

Närvarande: Susanne Arkenius, Birgitta Karlsson, Lena Magnusson, Sanna Josefsson

Frånvarande: Maria Brolin, Laila Juhlin, Kristina Bladh, Linda Widebeck

§ 1 MÖTET ÖPPNAS
Ordförande förklarade mötet öppnat.

§ 2 VAL AV JUSTERARE
Till justerare valdes Birgitta.

§ 3 FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING
Dagordningen fastställdes.

§ 4 FÖREGÅENDE PROTOKOLL
Godkändes och lades till handlingarna.

§ 5 ÅRSKALENDER
Vi gick igenom kalendern, mindre justering med avseende på när vi ska planera kurser.

§ 6 RAPPORT FRÅN ORDFÖRANDE
Inget att rapportera.

§ 7 RAPPORT FRÅN KASSÖREN
Redovisningen tom April är överlämnad till revisiorn. Allt ser bra ut.

§ 8 RAPPORT FRÅN SEKRETERARE/UTBILDNINGSANSVARIG
Susanne har mailat Marie Söderström map föreläsning. Hon vill ha 3500 SEK + moms + reseersättning. Förslagsvis är att vi håller denna aktivitet med SSRK och dess rasklubbar. Detta är redan föreslagit för SSRK.

Susanne redogjorde för vad som diskuterades under mötet med SSRK.



Lena har varit i kontakt med Moa Ågren angående valpkurs i hösten. Moa kommer inte ha möjlighet att hålla valpkurs under hösten.

Lena har varit i kontakt med Linda Bergqvist angående apporteringskurs. Hon kan tänka sig att göra det men vill gärna lägga upp kursen med olika tema per gång. Lena fortsätter diskussion map kurs under hösten.

Vi planerar studiecirkel enligt studiehandledning "Apportering till vardag och fest". Susanne tar kontakt med Studieförbundet för att se hur ett upplägg kan/bör se ut. Vad kan de hjälpa oss med? Förslag start onsdagen 17/8 kl 18.00 med efterföljande 7 gånger på onsdagkvällar. Avslutning lördagen den 8/10.

§ 9 RAPPORTRÄTT FRÅN INFORMATIONANSVARIG

Inget att rapportera.

Förslag att ta fram ett informationspapper som vi ger till uppfödare för att ge till deras valpköpare.

Lena tar kontakt med Maria för att se om hon skulle kunna tänka sig att ta fram ett förslag.

§ 10 RAPPORTRÄTT FRÅN JAKTANSVARIG

Apprtekastare har köpts in till klubben i enlighet med vad som bestämdes på förra mötet.

TräningsWTt blev mycket lyckat. Det gör vi gärna om.

Förslag att vi ordnar även ett under hösten. Birgitta tar kontakt med Labbe- och Flatteklubben för att lämna förslag på att även de anordnar motsvarande. Vi kan turas om och anordna 1 ggr var på våren och motsvarande på hösten. Detta är ett förslag från medlem.

§ 11 RAPPORTRÄTT FRÅN EXTERIÖR/UTSTÄLLINGSANSVARIG

Familjedag planerad till den 3:e september i Vidingsjö. Birgitta har varit i kontakt med Helena

Andersson som ställer upp som domare men Helena vill gärna att vi har en back-up för henne. Birgitta säkerställer att Linda W kan vara back-up.

Susanne kollar med Sandra om hon kan tänka sig att visa Freestyle.

Start för anmälan till drive-in-utsällning 10.00, sista anmälan 12.00.

Lena uppdaterar hemsida och FB.

§ 12 RAPPORTRÄTT FRÅN MENTALITETS/FUNKTIONSANSVARIG

Inget att rapportera.

§ 13 RAPPORTRÄTT FRÅN WEBBANSVARIG

Inget att rapportera.



§ 14 MANUSSTOPP GOLDEN NYTT
11 augusti är det manusstopp för GN3.

§ 15 INKOMNA SKRIVELSER
Inga inkomna skrivelser

§ 16 UTGÅENDE SKRIVELSER
Inga utgående skrivelser.

§ 17 ÖVRIGA FRÅGOR
Inga övriga frågor.

§ 18 NÄSTA MÖTE

Onsdag 10:e augusti 18.00 i Studieförbundets lokal.
Sanna fixar fika.

§ 19 MÖTETS AVSLUTANDE
Ordförande förklarade mötet avslutat.

Sekreterare, Susanne Arkenius

Justerare, Birgitta Karlsson

Ordförande, Lena Magnusson